
 

 

Albert Heijn 
                                                                                        Rheden           

 

 

 

 

            

              

            

            

            

            

            

            

            

 

 

  

  

  

  

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

Het plan 

De eigenaar van de Albert Heijn in Rheden heeft de 

naastgelegen panden gekocht om deze te slopen en de 

bestaande supermarkt uit te breiden. De uitbreiding 

vindt plaats op een zichtlocatie, direct bij de entree van 

het winkelgebied in Rheden.  

Wat is er besloten? 

Het college heeft een positieve grondhouding ten 

aanzien van het plan en heeft een aantal uitgangspunten 

geformuleerd. 

Stand van zaken 

Gezien de locatie en de eisen die worden gesteld ten 

aanzien van het parkeren en het behoud van een 

monumentale kelder gaat het om een complexe 

ontwerpopgave. Er is nog geen plan gepresenteerd dat 

aan alle uitgangspunten voldoet.  

Participatie 

Voordat de ruimtelijke procedures starten zal de 

omgeving worden betrokken. De wijze waarop is nog niet 

bepaald. 

Planning  

Wanneer er overeenstemming is over een plan kan een 

bestemmingsplanprocedure worden opgestart. 

Besluitvorming wordt niet voor begin 2019 verwacht.  

Geld 

Het betreft een particuliere ontwikkeling. Voor de 

gemeente zijn er geen kosten. 



 

 

Bloemershof 
                                                                                              Dieren                  

 

 

 

 

            

              

            

       

       

       

       

       

       

       

       

       

       

        

 

 

  

  

 

  

  

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

Het plan 

Bloemershof betreft een gebiedsontwikkeling 

waarbij de gymzaal, school en 

brandweerkazerne klaar zijn. Op het 

resterende terrein is woningbouw beoogd. 

Wat is er besloten? 

De randvoorwaarden voor de 

woningbouwontwikkeling moeten nog worden 

opgesteld. 

Stand van zaken 

Bij het wijzigen van de huidige bestemming 

naar een woonbestemming wordt in principe 

uitgegaan van 26 woningen, met een maximum 

van 34. 

Participatie 

De ontwikkelende partij moet de omgeving 

betrekken bij het opstellen van de 

randvoorwaarden voor de ontwikkeling. 

Planning 

Het is de bedoeling in het vierde kwartaal van 

2018 te komen tot de randvoorwaarden voor 

de ontwikkeling.  

Geld 

De grond is in bezit van de gemeente Rheden 

en zal verkocht worden aan de ontwikkelende 

partij. 



 

 

Borghkeppel 
                                                                                          Ellecom          

 

 

 

 

            

              

            

            

            

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

  

 

 

  

  

  

  

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Het plan 

De boerderijverplaatsing Borghkeppel bestaat uit drie 

ontwikkelingen: de sloop van bedrijfsgebouwen en de 

bouw van drie woningen (1), de ontwikkeling van een 

agrarisch bedrijf (2) en de sloop van 

bedrijfsgebouwen en herbestemming van de woning 

(3). De drie locaties zijn op het kaartje aangegeven. 

Alle drie de ontwikkelingen worden op een 

landschappelijke manier ingepast. 

Wat is er besloten? 

De gemeenteraad heeft in november 2017 besloten 

om het bestemmingsplan inclusief MER 

(milieueffectrapportage) vast te stellen.  

Stand van zaken 

Tegen het besluit van de gemeenteraad is beroep 

ingesteld bij de Raad van State. De zitting voor de 

behandeling van de beroepen is nog niet gepland.  

Participatie 

In de voorbereiding op het bestemmingsplan, de MER 

en tijdens de procedure zijn er meerdere momenten 

geweest waarop inspraak mogelijk was.  

Planning  

De verwachting is dat een zitting bij de raad van State 

niet eerder dan eind 2018 zal plaatsvinden. 

Geld 

Het betreft een particuliere ontwikkeling. Voor de 

gemeente is er geen financieel risico. 

1 

2 
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Calluna 
                                                                         Dieren                    

 

 

 

        

            

      

        

      

      

      

      

      

      

      

      

      

      

      

      

      

    

 

Het plan 

Herontwikkeling van winkelcentrum Calluna in Dieren. 

Wat is er besloten? 

In 2011 is de Nota van Uitgangspunten Calluna 

vastgesteld. Deze vormt de basis voor verschillende 

kleinere ontwikkelingen waaronder de verbouw van 

bestaande winkels en het opknappen van de openbare 

ruimte. Daarnaast is door de ondernemers een 

aanvalsplan opgesteld.  

Stand van zaken 

In 2015 is het Callunaplein vernieuwd en de Albert 

Heijn is verbouwd. Daarnaast zijn gevels gerenoveerd 

en is een centrummanager aangesteld. 

Op dit moment wordt er een nieuwe Aldi gebouwd en 

zijn de bouw van een nieuwe Lidl op de hoek 

Tellegenlaan/Diderna en de herinrichting van het 

overige deel van het winkelcentrum in voorbereiding. 

Naar verwachting wordt de openbare ruimte in de 

tweede helft van 2019 vernieuwd. 

Participatie 

In mei 2018 is een pop up store gehouden waar het 

concept inrichtingsplan aan de omwonenden is 

voorgelegd. In de zomermaanden is dit verwerkt in een 

definitief ontwerp dat inmiddels met 

belanghebbenden besproken is. Op 1 november is het 

ontwerp weer in de pop up store aan omwonenden en 

winkeliers  voorgelegd. 

Planning  

In 2019 wordt een nieuwe Lidl gerealiseerd en de 

openbare ruimte aangepakt. 

Geld 

Per deelontwikkeling worden budgetten aangevraagd. 

Voor de herinrichting van Callunaplein, Diderna en het 

optimaliseren van het parkeerterrein nabij de nieuw te 

bouwen Lidl is budget beschikbaar. Voor het 

herinrichten van het Ericaplein (en verplaatsing markt) 

wordt nog budget aangevraagd. 



 

 

 

 

 

            

            

            

            

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

Hof van Soeren 
                                                                                 Laag-Soeren 

 
Het plan 

Uitbreiding van het dorp Laag-Soeren met 60 

woningen, rekening houdend met het leefgebied 

van de steenuil.  

Wat is er besloten? 

Planologisch is de nieuwe woonwijk mogelijk 

gemaakt. De ontheffing in verband met de 

aanwezige steenuilen is onherroepelijk.  

Stand van zaken 

De laatste 18 woningen worden op dit moment 

gebouwd. De steenuil heeft wederom goed 

gebroed. 

Participatie 

Inwoners, belangengroepen en nieuwe bewoners 

worden door Reinbouw op de hoogte gehouden 

tijdens het gehele proces.  

Planning 

De woningen van de laatste fase worden in de 

eerste helft van 2019 opgeleverd.  

Geld 

Planschade wordt verhaald op de ontwikkelaar. 



 

 

Imboslaan 
                                                                                    Dieren  

 

 

 

 

             

              

            

            

            

     

     

     

     

     

     

     

     

     

     

    

 

 
  

  

  

  

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Het plan 

Voor deze locatie is een ontwikkelingscompetitie 

uitgeschreven. Er zijn drie plannen ingediend. Het plan 

bestaat uit circa 40 nul op de meter woningen, waarvan 

15 in de sociale huur. 

Wat is er besloten? 

De beoordeling van de plannen loopt op dit moment.  

Stand van zaken 

Er is ambtelijk een keuze gemaakt voor een winnend plan. 

Besluitvorming hierover volgt binnenkort. 

Participatie 

Bewoners hebben een voorkeur uit kunnen spreken over 

de drie ontwerpen. Bij de uitwerking van het winnende 

plan worden de omwonenden ook weer betrokken. Een 

eerste gesprek met direct omwonenden heeft inmiddels 

plaatsgevonden. 

Planning 

Eind 2018 is de keuze bekend. In 2019 wordt dit 

uitgewerkt in een definitief plan. Gevolgd door een 

bestemmingsplanprocedure. Naar verwachting kan er in 

2020 of 2021 gebouwd worden. 

Geld 

In de ontwikkelcompetitie is een minimaal bod op de 

grond omschreven.  



 

 

 

   Kennislandgoed Larenstein 
 

                                                                                                            Velp  

 

 

 

 

            

                        

            

             

 

 

 

 

 

 

 

 

 

     

     

     

     

      

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Het plan 

Het Duurzaam Kennislandgoed Larenstein (DKLL) is 

een plan van Hogeschool Van Hall Larenstein en 

Helicon MBO Velp. Doelstellingen van het plan zijn 

onder andere: 

- Een betere benutting van de meerwaarde van het 

landgoed voor onderwijs en onderzoek; 

- Het versterken van de samenwerking met externe 

partijen (bedrijfsleven) en dit zichtbaar maken op 

het landgoed; 

- Het versterken van de samenwerking met de 

omgeving. 

Planproces 

Vanaf 2015 werken de scholen aan de planvorming. Er 

zijn diverse brainstormsessies en interne consultaties 

georganiseerd. Dit heeft in 2017 tot een Masterplan 

geleid, waarin nog enkele aandachtspunten open 

stonden. Bovendien besloot Helicon in 2018 om de 

vestigingen Apeldoorn en Velp samen te voegen op 

het landgoed in Velp. Daarom is opnieuw naar het 

Masterplan gekeken. 

Stand van zaken 

In juli 2018 hebben de scholen een nieuwe versie van 

het Masterplan vastgesteld. Dit plan is door hen in 

september aan de buurt gepresenteerd. Naar 

verwachting dienen de scholen in het najaar van 2018 

een verzoek in om het bestemmingsplan te wijzigen. 

Planning 

Eind 2018/begin 2019 wordt een 

intentieovereenkomst opgesteld. 

Geld 

Voor de gemeente is er geen financieel risico. 



 

 

Lorentzhuis 
                                                                                             Velp  

 

 

 

 

            

                  

            

            

            

            

            

            

            

      

 

 

  

  

  

  

  

Het plan 

Realiseren van 30 zorgwoningen op het terrein 

bij het Lorentzhuis in Velp. Het Lorentzhuis is 

een complex met zorgwoningen van Innoforte.  

Wat is er besloten? 

De voorbereiding van de planvorming is 

afgerond en het bestemmingsplan vastgesteld.  

Stand van zaken 

De bouwaanvraag is in behandeling. 

Participatie 

De initiatiefnemer heeft uitgebreid gesproken 

met omwonenden. Ook is er marktonderzoek 

uitgevoerd. 

Planning  

Naar verwachting worden dit jaar de 

procedures afgerond, zodat in 2019 gebouwd 

kan gaan worden. 

Geld 

Het betreft een particuliere ontwikkeling. Voor 

de gemeente is er geen financieel risico. 



 

 

Omgevingsvisie 
                                                                   Buitengebied  

 

 

 

 

            

                  

            

        

 

 

 

 

 

 

 

 

 

            

            

  

 

 

 

De visie  

In de omgevingsvisie Buitengebied komen alle strategische 

doelen die betrekking hebben op de fysieke leefomgeving in het 

buitengebied op een integrale wijze bij elkaar. Onderwerpen die 

behandeld worden zijn onder andere landschap, natuur, 

(agrarische)bedrijven, recreatie en toerisme, duurzaamheid en 

klimaat.  

Voor deze visie zijn vraagstukken uit de samenleving als 

uitgangspunt genomen. Daar ee zette  e de sa e le i g 
oorop . De sa e le i g era dert steeds s eller. Inwoners en 

ondernemers komen steeds makkelijker zelf met initiatieven en 

plannen. Als gemeente willen we met dit nieuwe beleid de 

uitvoering hiervan makkelijker maken. Daarmee lopen we 

vooruit op de nieuwe Omgevingswet.  

Participatie 

Tijdens het proces van de omgevingsvisie Buitengebeid zijn er 

verschillende momenten en vormen van fysieke en digitale 

participatie. Hierbij valt te denken aan interviews met inwoners, 

ondernemers en organisaties, gebiedsconferenties en een 

internetpeiling om de richting van de visie te bepalen. Maar ook 

momenten waarop gereageerd kan worden op de visie zelf en 

meegedacht kan worden over de uitvoering van de visie.  

Planning 

Naar verwachting neemt het College van B&W begin 2019 een 

besluit over de ontwerp-omgevingsvisie en kan deze de inspraak 

in. Besluitvorming door de gemeenteraad staat gepland voor 

het tweede kwartaal van 2019.  

Geld 

Kosten voor het proces worden gedekt vanuit de algemene post 

voor de structuurvisies.  



 

 

Koffiebranderij Peeze 
                                                                     

Velp 

 

 

  

            

            

       

            

            

      

      

      

      

      

      

      

      

      

 

 

  

  

 

 

  

Het plan 

Peeze wil zich met haar kantoor, koffiebranderij en 

belevingscentrum vestigen aan de Arnhemsestraatweg 103 

in Velp. Peeze is van plan een duurzaam en circulair pand te 

bouwen. 

Wat is er besloten? 

Het college heeft ingestemd de haalbaarheid van de 

nieuwbouwplannen gezamenlijk verder te onderzoeken.  

Stand van zaken 

Op dit moment worden de nieuwbouwplannen en hoge 

ambities op het gebied van duurzaamheid en circulair 

bouwen verder uitgewerkt. Peeze neemt iets meer tijd voor 

deze stap dan oorspronkelijk gedacht. Daarna kan de 

voorbereiding van de bestemmingsplanherziening worden 

opgestart. 

Planning 

Eind 2018/begin 2019 wordt een intentieovereenkomst 

opgesteld. 

Participatie 

Peeze is gestart met de interactie met de omgeving, 

vooralsnog in de vorm van individuele gesprekken met 

bewoners, ondernemers en (onderwijs)instellingen. In de 

intentieovereenkomst worden nadere afspraken gemaakt 

over het verdere participatietraject. 

Geld 

Het betreft een particuliere ontwikkeling. Voor de 

gemeente is er geen financieel risico. 
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Het plan 

De voormalige locatie van het 

metaalbewerkingsbedrijf Record is beoogd voor 

woningbouw. In de nieuwe woonbuurt is de 

industriële setting sfeerbepalend. Hierdoor krijgt het 

terrein een eigen karakter.  

Wat is er besloten? 

In oktober 2018 is het bestemmingsplan in de raad 

behandeld.  

Stand van zaken 

Gemeente en ontwikkelaar zijn de plannen aan het 

uitwerken. De sanering wordt momenteel uitgevoerd. 

De omgevingsvergunning is ingediend zodat nadat het 

bestemmingsplan is vastgesteld de bouwvergunning 

verleend kan worden.  

Planning 

In 2019 wordt met de bouw gestart. 

Participatie 

De ontwikkelende partij heeft een informatieavond 

georganiseerd in aanvulling op het formele 

inspraaktraject bij het bestemmingsplan. 

Geld 

Het is een particulier initiatief. Er is voor de gemeente 

geen financieel risico. 

 



 

 

Rhederhof 
                                                                                    Rheden  

 

 

 

 

            

              

            

            

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

     

 

 

  

  

  

  

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Het plan 

Op de plek van het voormalig bejaardenoord 

Rhederhof met aanleunwoningen worden 69 

woonzorgappartementen gebouwd verdeeld 

over drie gebouwen, passend binnen het 

bouwvlak van het geldende bestemmingsplan.  

Wat is er besloten? 

De omgevingsvergunning voor 69 

zorgappartementen is verleend en 

onherroepelijk. 

Stand van zaken 

Er is een natuurbeschermingswetvergunning  

(gebiedsbescherming) en ontheffing (soorten) 

verleend. Omdat de ontwikkelaar het plan omzet 

naar gasloze woningen en er andere beschermde 

soorten zijn aangetroffen dienen deze 

vergunningen te worden aangepast. De provincie 

is daarbij het bevoegd gezag. 

Participatie 

Gezien de verleende omgevingsvergunning op 

basis van het vigerende bestemmingsplan is 

participatie niet van toepassing. 

Planning  

Door de benodigde aanpassing van de NB-

wetvergunning en de ontheffing is sloop en 

bouw van de appartementen op zijn vroegst eind 

2019 voorzien. 

Geld 

Het betreft een particuliere ontwikkeling. De 

kosten zijn voor rekening van de initiatiefnemer 

en bouwer Kuiper Arnhem. 

 



 

 

Rivierklimaatpark 
                                                                         IJssel en uiterwaarden  

 

    

 

            

            

            

            

            

            

            

            

            

   

 

 

  

  

  

  

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

De visie 

De structuurvisie voor het Rivierklimaatpark IJsselpoort geeft 

een ruimtelijke koers aan voor waterveiligheid, natuur, 

landbouw, recreatie en beleving en passende bedrijvigheid 

rond dit deel van de IJssel. Hiertoe werken de gemeenten 

Rheden, Zevenaar, Arnhem, Westervoort en Duiven, 

Rijkswaterstaat, Waterschap Rijn & IJssel, Provincie 

Gelderland, Ministerie van Infrastructuur en Waterstaat en 

Natuurmonumenten samen.  

Wat is er besloten? 

De gemeenteraad heeft in februari 2017 besloten 

medewerking te verlenen aan het opstellen van een 

intergemeentelijke structuurvisie.  

Stand van zaken 

In december 2017 is door het college een notitie reikwijdte 

en detailniveau voor een milieueffectrapportage (MER) 

vastgesteld. In september 2018 is een notitie kansrijke 

oplossingen (NKO) vastgesteld. De NKO geeft inhoudelijk 

richting aan de MER en de koersnotitie. Als volgende stap 

worden de koersnotitie, de MER en de maatschappelijke 

kostenbaten analyse (MKBA) verder uitgewerkt. Deze 

documenten geven input voor de structuurvisie. 

Participatie 

De diverse producten komen met participatie van alle 

deelnemende partijen, maatschappelijke organisaties, 

ondernemers en inwoners tot stand. 

Planning  

Verwachting is dat de raad in het eerste kwartaal 2019 de 

koersnotitie ter besluitvorming krijgt voorgelegd. In de 

tweede helft van 2019 krijgt de raad een voorstel voorgelegd 

voor de vaststelling van de intergemeentelijke structuurvisie. 

Geld 

Het Rijk en de Provincie Gelderland financieren het project. 

De gemeente draagt bij met de inzet van ambtelijke en 

bestuurlijke capaciteit. Afhankelijk van de gemeentelijke 

ambities zal de uitvoering van de structuurvisie mogelijk een 

financiële bijdrage vragen. Hierover besluit de raad.  



 

 

Structuurvisie 
                                                                                                 Dieren  

 

 

 

 

            

                  

            

            

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

     

     

     

     

      

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

De visie 

Onder de noemer ij  dorp va  orge  werkt de 

gemeente aan nieuwe structuurvisies voor alle dorpen. 

Dieren is het zevende en laatste dorp waarvoor een 

structuurvisie wordt opgesteld. De visie beschrijft de 

gewenste ruimtelijke kwaliteit van het dorp op lange 

termijn en maatregelen om de leefbaarheid van 

Dieren te verbeteren.  

Participatie 

De structuurvisie Dieren komt in samenspraak met 

bewoners, ondernemers en organisaties tot stand. Als 

start van het proces zijn circa 20 interviews gehouden 

om te achterhalen welke vraagstukken er leven in 

Dieren. Vervolgens zijn we tijdens een conferentie, 

samen met alle partijen in het gebied, op zoek gegaan 

naar mogelijke oplossingen voor de gevonden 

vraagstukken. Begin 2018 zijn deze oplossingen via een 

internetpeiling aan een breed publiek voorgelegd. 

Planning 

Naar verwachting neemt het College van B en W eind 

2018 een besluit over de ontwerp structuurvisie, 

waarna dit ontwerp voor een periode van zes weken 

ter inzage ligt. De besluitvorming in de gemeenteraad 

staat gepland voor begin 2019. 

Geld 

Kosten voor het (participatie)proces worden gedekt 

vanuit het werkbudget voor de structuurvisies.  

 



 

 

Turnhal/EDS 
                                                                                  Ellecom 

 

 

 

 

            

            

         

            

            

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

  

 

 

  

  

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Het plan 

De herinrichting van het gebied rondom 

sportclub EDS en de turnhal. 

Wat is er besloten? 

In 2016 is de omgevingsvisie Avegoor vastgesteld. 

De herinrichting van het voormalige oefenveld 

van EDS en het versterken van de landgoed 

uitstraling van de omgeving zijn daar onderdeel 

van.  

Stand van zaken 

In overleg met de sportclub EDS en de eigenaar 

van de turnhal wordt invulling gegeven aan de 

uitwerking van de gebiedsvisie Avegoor. Een 

grondruil tussen de gemeente en de eigenaar van 

de turnhal is hiervan onderdeel. 

Planning 

De herinrichting van het terrein wordt sterk 

bepaald door de toekomstige invulling van de 

turnhal. Zolang daar geen helderheid over is, is 

het moeilijk tot definitieve afspraken te komen. 

Gekeken wordt of op korte termijn het terrein 

rond het verenigingsgebouw kan worden 

opgeknapt. Met de eigenaar van de turnhal 

onderzoeken we de mogelijkheden om, 

vooruitlopend op de definitieve invulling van de 

turnhal, delen van de inrichtingsschets te 

realiseren. 

Participatie 

Met de direct belanghebbenden en de direct 

omwonenden zijn de conceptplannen besproken. 

Men kan zich vinden in de plannen. 

Geld 

In juni  heeft de raad € .  es hik aar 
gesteld voor het realiseren van 

parkeervoorzieningen op het voormalige 

oefenveld.  



 

 

TV Toys 
                                                                           Dieren  

 

 

 

 

            

              

            

            

            

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

 

 

  

  

   

  

  

Het plan 

Mogelijke woningbouw in het voormalig TV-

Toys pand en op het achterterrein. Er is een 

intentieovereenkomst opgesteld voor negen  

levensloopbestendige appartementen in het 

huidige gebouw en acht op het gemeentelijke 

achterterrein.  

Wat is er besloten? 

De gemeente is bereid om mee te werken aan 

een woningbouwontwikkeling op deze locatie, 

mits wordt voldaan aan de kaders.  

Stand van zaken 

Gemeente en ontwikkelaar zijn nog in gesprek 

over de kaders voor de ontwikkeling. 

Participatie 

De verantwoordelijkheid voor participatie ligt 

bij de ontwikkelende partij. Dit gebeurt in 

overleg met de gemeente. 

Planning 

Als de intentieovereenkomst gesloten is volgt 

het bestemmingsplanproces. Wij verwachten 

dit in 2019 te doorlopen. 

Geld 

Het achterterrein is in bezit van de gemeente 

Rheden, wij zijn bereid deze grond te verkopen 

bij een passende ontwikkeling. 



 

 

 

Beltjeshof 
                                                                                  Velp  

 

 

 

 

            

              

            

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

 

 
  

  

  

  

  

 

 

 

 

 

 

 

 

Het plan 

De Beltjeshof is een van de onderdelen van de 

wijkvernieuwing in Velp-Zuid.  

Wat is er besloten? 

De gemeente en Vivare hebben een 

realisatieovereenkomst gesloten. Hier staat in dat 

er 60 woningen worden gesloopt en er 50 woningen 

worden teruggebouwd. 19 woningen worden 

gerenoveerd.  

Stand van zaken 

De nieuwe woningen zijn inmiddels gerealiseerd en 

bewoond. De gemeente gaat dit najaar in overleg 

met de nieuwe bewoners de inrichting van de 

(groene)buitenruimte oppakken. 

Participatie 

Bij de inrichting van de openbare ruimte worden 

bewoners betrokken. Ook in het voortraject zijn 

bewoners betrokken. 

Planning  

De woningen zijn inmiddels opgeleverd. In het 

voorjaar van 2019 is het gehele project klaar. 

Geld 

Vanuit de provincie wordt in het kader van 

Steengoed Benutten subsidie verstrekt.  



 

 

Velp-Zuid 
                                                                                     Velp                      

 

 

 

 

            

              

     

     

     

     

     

     

     

     

     

     

     

     

     

     

     

     

     

     

 

 

  

   

  

  

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Het plan 

In Velp-Zuid werkt de gemeente Rheden samen met 

Vivare en het Wijkplatform aan een 

herstructureringsplan. Er worden woningen 

gerenoveerd, gesloopt en nieuw gebouwd.  

Het herstructureringplan bestaat uit verschillende 

deelgebieden. 

 

De ambities voor de wijk zijn breed geformuleerd en 

liggen zowel op sociaal als ruimtelijk vlak en op 

woonverbetering. Belangrijke doelstellingen zijn onder 

andere: 

 Velp-Zuid is in de toekomst een sterke 

levendige en leefbare wijk, waarin ruimte is 

voor ontmoetingen tussen bewoners. 

 Velp-Zuid is een onderscheidende, 

aantrekkelijke wijk in Velp en de regio Arnhem 

met meer ruimte voor openbare ruimte, 

parkeren en groen en is schoon en veilig . 
 Velp-Zuid biedt een gevarieerd woonaanbod 

voor verschillende leeftijdscategorieën met 

toekomstbestendige en duurzame woningen 

voor lage en middeninkomens. 

Participatie 

Betrokken bewoners worden op de hoogte gehouden. 

Vivare en gemeente werken hierin nauw samen. 

Planning  

Vivare en gemeente zijn in gesprek over programma 

en stedenbouwkundige invulling van de drie nog aan 

te pakken deelgebieden. Hierover willen we in 2019 

helderheid hebben, waarna in de periode 2020-2025 

de deelgebieden gerealiseerd kunnen worden. 

Geld 

Volgens de raamovereenkomst met Vivare. 
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                                                                     Velp 

 

 

 

 

            

            

            

            

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

    

  

   

 

  

  

  

  

 

 

 

 

 

  

Het plan  

Op de plek waar nu het voormalige kantoorpand van 

Vitens staat is een woonwijk met 27 woningen beoogd. 

Wat is er besloten? 

De raad heeft een bestemmingsplan vastgesteld dat 

woningbouw mogelijk maakt. Dit bestemmingsplan is 

inmiddels onherroepelijk. 

Stand van zaken 

Op dit moment wordt het voormalige kantoor van Vitens 

gesloopt. De omgevingsvergunning voor de bouw is 

aangevraagd en wordt naar verwachting in het vierde 

kwartaal van 2018 verleend.  

Participatie 

De locatie is geen eigendom van de gemeente. De 

ontwikkelaar zorgt voor afstemming met de omgeving.  

Planning  

De start van de bouw is voorzien in de eerste helft van 

2019.  

Geld 

Het betreft een particuliere ontwikkeling.  



 

 

Zuidflank 
                                                                        Rheden 

 

 

 

 

            

            

     

    

     

     

     

     

     

     

     

     

     

     

     

     

     

     

     

   

 

 

  

  

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

Het plan 

In de structuurvisie Rheden is de ambitie 

uitgesproken om dit project te starten. Doel is om de 

verbinding met het dorp en tussen de verschillende 

functies in het gebied te verbeteren. 

Wat is er besloten? 

Het Masterplan Zuidflank is in november 2017 door 

het college vastgesteld. Begin november 2018 heeft 

de gemeenteraad ingestemd met het beschikbaar 

stellen van de benodigde financiële middelen om een 

start te kunnen maken met de aanleg van dit park. 

Stand van zaken 

Er wordt gestart met de eerste projecten. Te 

beginnen in Worth Rheden rondom de voormalige 

parkeerplaats vv Worth Rheden en de uitkijktoren. 

Wanneer er meer duidelijkheid is rondom de Laak 

wordt ook gestart met het wandelpad en de 

zuidelijke entree van Rheden. 

Planning 

De komende twee à drie jaar gaan we aan de slag om 

de eerste fase te realiseren. 

Participatie 

Er is gesproken met alle (sport)verenigingen, 

grondeigenaren en het Rhedens Dorpsbelang bij de 

totstandkoming van het Masterplan. Bewoners 

konden ideeën en wensen kwijt tijdens drie dagen 

van het ideeëncafé. Vervolgens heeft iedereen 

kunnen reageren op het conceptplan tijdens 

inloopmomenten in de Ik buurt mee!- keet. Bij de 

uitvoering worden partijen weer betrokken.  

Geld 

Voor de eerste fase zijn de financiële middelen  

beschikbaar gesteld. 



 

 

Zwembad Velp 
                                                                                                        Velp  

 

 

 

 

            

              

            

            

            

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

 

 
  

  

  

  

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Het plan 

De bouw van een nieuw zwembad ter vervanging 

van het huidige gedateerde  zwembad De Dumpel. 

Wat is er besloten? 

Het zwembad bestaat uit een wedstrijdbad, 

doelgroepenbad en peuter-/kleuterbad en komt op 

de hoek van de Reigerstraat en Gruttostraat. De 

gemeenteraad heeft een bestemmingsplan 

vastgesteld.  

Stand van zaken 

De Raad van State buigt zich over het 

bestemmingsplan. Het project is aanbesteed. Het 

schetsontwerp wordt uitgewerkt in een definitief 

ontwerp.  

Participatie 

De omgeving en toekomstige gebruikers hebben 

wensen en ideeën mee kunnen geven die waar 

mogelijk zijn verwerkt in het programma van eisen. 

Samen met de omgeving wordt er invulling gegeven 

aan de speelvoorziening.  

Planning  

Vóór de kerst wordt de omgevingsvergunning 

aangevraagd. Start bouw is begin tweede kwartaal 

van 2019 voorzien. Het is de bedoeling dat het 

zwembad begin 2020 haar deuren opent. 

Geld 

De gemeenteraad heeft het budget vastgesteld voor 

het zwembad bestaande uit een wedstrijdbad, een 

doelgroepenbad en een peuter-/kleuterbad. 


